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INTERPELACJA 
Dotyczy: budowy odcinka ścieżki rowerowej w al. Palki 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Aleja Palki jest jedną z głównych alei tranzytowych miasta, łącznikiem mieszkańców Dołów i innych osiedli z 
centrum. Wzdłuż alei są poprowadzone ścieżki rowerowe, jednakże nie w całości. Na wschodniej stronie alei, 
tuż za przejazdem dla rowerów przy ul. Smutnej ścieżka rowerowa się urywa na wysokości przystanku 
autobusowego, wchodząc na chodnik, który jest w katastrofalnym stanie i się zapada, a po około 50 metrach 
ścieżka znowu się pojawia. Powoduje to niebezpieczeństwo nie tylko dla rowerzystów, ale także dla pieszych, 
którzy często z niego korzystają podczas dojścia na cmentarz, przystanek czy do Akademii Sztuk Pięknych. 
W związku z tym proszę o interwencję w tej sprawie, a także udzielenie następujących informacji: 

• Czy Urząd planuje budowę brakującego odcinka drogi rowerowej w al. Palki? Jeśli tak, czy są 
zabezpieczone środki w budżecie miasta? 

• Czy Urząd planuję naprawę chodnika we wskazanej lokalizacji? Jeśli tak, czy są zabezpieczone 
środki w budżecie miasta? 

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




